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1V imleniu mieszkancow zwracam siq z uprzejmE pro(bQ o zrobienie utwardzonego
chodnik* na drodze dojazdowej do punktu widokowego na ZawiSlu, gdzie znajduje siq Wieia
Widokowa. Droga jest kamienista i utrudnia poruszanie siq osobom niepelnosprawnym oraz

SeRiOrOln.

W zwiqzku z powy2szym proszq o pozytywne rozpatrzenie mojej projby.

Z powaianiem.
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